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1. Verslag vorige vergadering: 

 
Het verslag wordt goedgekeurd  
 
Locatie was lokalen van KRAS in de St Salvatorstraat. 
 
Marc merkte op dat er bij de bespreking van de varia weinig aandacht was zodat er 
van sommige interessante gegevens duidelijk niet door de aanwezigen nota werd 
genomen.  Hij verwijst naar het variapunt waarin hij aankondigde dat de Rijksdienst 
voor Arbeidsvoorziening in zijn operationeel plan een luik heeft opgenomen dat de 
werkloosheidsbureaus ertoe aanzet contact op te nemen en samen te werken met 
organisaties waar armen het woord nemen.  Daarbij kan het onder meer gaan over het 
vermijden dat sociaal verzekerden, die recht hebben op een uitkering en die dit recht 
niet opnemen.  Johan wijst erop dat dit vaak samengaat met het imago van de RVA, 
dat door de doelgroep als controlerend wordt ervaren.  Marc erkent dit, maar hij wijst 
erop dat het spijtig zou zijn dat een  sociaal verzekerde na een sanctie wegens bvb. 
onjuiste aangifte gezinstoestand zijn rechten op een uitkering op basis van de 
inmiddels rechtgezette aangifte , niet zou opnemen.   De juiste informatie is daarbij 
belangrijk.  Johan zal dit meenemen voor het onthaal in de krasdiensten en hen indien 
nodig doorverwijzen naar Marc. 
 

 
2. Financiën 

 

o 40.341 EUR op de spaarrekening en 54.352 EUR op de zichtrekening : 

minder uitgegeven dan de vorige jaren – bepaalde projecten zijn wel hangende 

(o.m. 10.000 EUR sponsoring Ateljee – De Punt + beslissing over 

eindejaarsmaaltijden).  

De penningmeester geeft aan dat de reserve voldoende groot is om de 

ingediende aanvragen goed te keuren en, gelet op deze reserve, ook grotere 

projecten die van belang zijn voor de Krasdiensten of andere te ondersteunen.  

Hij denkt daarbij aan noodzakelijke renovaties of ondersteuning bij de 

vervanging van energieverslindend materieel.   Er is tegenwoordig veel te doen 

rond CO² uitstoot en het zou goed zijn als VOG daarin kan ondersteunen. Johan 

verwijst in dat verband naar een investering in de Sint-Antoniuskring in een 

koelcel en de herinrichting van hun voedingsruimte. Hij ging ervan uit dat ze dit 

zelf zouden financieren en er werd dus niets gevraagd, maar als ze zouden 

horen over mogelijke steun, dan zullen ze daar zeker op ingaan.  Johan 

bevestigt dat kraswerkingen vaak om financiële redenen opteren voor de 

goedkoopste frigo’s en diepvriezers, maar dat dit op langere termijn nefast is. 

Het zou dus goed zijn als we hen het signaal kunnen geven dat ze beter kunnen 

investeren in een lagere energieklasse en dat VOG hen daarbij kan steunen. 

o Voor de ondersteuning van ’t Stoofken werd nog geen verantwoording 

ontvangen.  Het bedrag van vorig jaar is nog verschuldigd, voor dit jaar zal dat 

pas later duidelijk zijn aangezien dit verbonden is aan de organisatie van een 

eindejaarsmaaltijd waarbij VOG steunt met een vast bedrag. 

 

o Fonds KBS : 21.630 EUR (+ overschot van vorig jaar : samen een 29.000 €) – 

de groei ligt dus altijd wat stil 



o Sponsorbrief met vraag om fiscale giften : vertrekt in de komende maand, dus 

voor eindejaar, naar voorzitters voor verspreiding onder de leden en naar 

vroegere schenkers.  

 

 
3. Nieuws van de partners 

 

 

ROTARY 

o Festival voor de Vrede : volgende week dinsdag is er een 

evaluatievergadering.  Over het algemeen was het een succes, maar 

sommige initiatieven werden bemoeilijkt door de pandemie.  Er waren vooral 

optredens in WZC en in de Rabotwijk, met o.m. een stoet van kinderen van de 

lagere school daar.   

 

VOG vzw 

 

o Geplande gesprekken kunnen voor een deel plaats hebben in december, o.a. 

Kookidee 

o Er was een vraag van Griet Baetens van het programma De ideale Wereld die 

in ‘comedy-stijl’ een gesprek wou voeren met een Gentse dakloze – wij 

hebben dat afgewezen i.s.m. Kras en met directie van CAW oost Vlaanderen 

omdat de invalshoek ons niet de juiste leek.. 

o Zoomvergadering op 22.11 met studenten van UGent over een met google 

ondersteund project.  Deze derde vergadering werd bijgewoond door Guy, 

Jacques, Koen en een 8-tal studenten. Binnenkort volgt daar feedback over.  

Het deelproject rond sponsoring is afgerond.  De verantwoordelijken voor dit 

deelproject en het deelproject betreffende de bekendmaking van VOG zitten 

binnenkort samen met de beheerder van de facebookpagina.  . 

o De voorzitter heeft nagegaan bij testament.be of VOG via legaten gelden kan 

krijgen.  In een uitgave van testament.be staat een lijst van de goede werken 

waaruit notarissen een voorstel kunnen doen aan mensen die een legaat 

willen doen.  Maar om opgenomen te worden in die lijst moet men eerst als 

vereniging zelf 5.000 € storten en de return ervan is erg onzeker.  Daarom 

werd beslist daar niets mee te doen, tenzij er een overschot aan middelen zou 

zijn.  Jean-Pierre bevestigt dat de notarissen kunnen kiezen uit veel 

aanvragen en dat men als vereniging een goede band moet hebben met 

notarissen om VOG onder de aandacht te brengen.  Het is wel belangrijk om 

daarover te spreken als men zelf mensen kent die geen rechtstreekse 

erfgenamen hebben. Het is vaak een kwestie van vertrouwen.  Joost 

studeerde notariaat en zal op zijn beurt eens informeren bij notarissen.  Johan 

suggereert een rotariër-notaris op te nemen in de raad van bestuur.  

o De ‘armste week ‘ : Jacques kreeg een vraag van het Solidariteitsfonds en 

Burgerplicht Gent om deel te nemen aan de ‘armste week’.  Met het 

ingezamelde werk worden mensen in problemen geholpen o.m. om 

dakloosheid preventief te bestrijden.  De voorzitter geeft aan dat er contacten 

waren, maar nog geen concrete afspraken werden gemaakt. We zouden onze 

eigen werking in de kijker kunnen stellen, maar hij meent dat het te kort dag is 

om nu nog in te stappen.  Johan bevestigt dat er een gesprek was maar hij 

verwijst naar informatie die hij reeds eerder meegaf over het feit dat 

werkingen zoals Kookploeg Gent – Enchanté e.a. als lid worden vermeld van 



het Solidariteitsfonds, maar dit slechts op papier zijn.  In werkelijkheid 

verwijzen zij door naar de Krasdiensten.    De Krasdiensten zijn niet opgezet 

met Solidariteitsfonds.  Het Solidariteitsfonds wendt zich volgens hem enkel 

tot VOG om steun te verkrijgen als begunstigde, terwijl Kras zelf had gevraagd 

om begunstigde partner te kunnen zijn van het Solidariteitsfonds, maar dit 

werd geweigerd.  Zo vroeg het Solidariteitsfonds eerder om één dag 

opbrengst van sociaal restaurant aan hen ter beschikking te stellen.  Tom 

bevestigt dit en geeft aan dat niet werd ingegaan op de vraag omdat men van 

oordeel was dat ze beter beroep deden op reguliere restaurants dan op 

sociale restaurants.  De voorzitter besluit dat het een warrig verhaal blijft.  –  

o Er blijven veel vragen komen van studenten om in het kader van hun studies  

vrijwilligerswerk te kunnen verrichten bij Krasdiensten.  Deze zouden mogen  

doorgezonden worden naar Astrid van het Innovatieproject KRAS). Johan 

wijst erop dat het om specifieke groepen van studenten gaat en dat er 

momenteel een 13-tal studenten worden begeleid door Astrid i.k.v. 

onderzoeksvragen over de motivatie van vrijwilligers.  Hij vreest dat daarmee 

de maximum draagkracht voor begeleiding bereikt is.   

 

KRAS 

 

o Algemene vergadering op datum 17.11 (digitaal):  

▪ Besproken problemen : schoolboekenprobleem / stijging vastgesteld 

van gekleurde armoede/belangrijke stijging van klanten (zwangere 

moeders) bij Babynest/Signaleren van medicatie- en 

antibioticaprobleem bij daklozen van De Fontein/ 

▪ Speelgoedactie in Balenmagazijn met RC Prinsenhof op 4 december – 

overschot van verzameld speelgoed zal naar Open Plaats gaan.  Door 

de verslechterende cijfers inzake COVID is het aantal inschrijvingen 

zeer beperkt en zal het geplande kinderfeest niet kunnen doorgaan.   

o Trees Vercruysse, gewaardeerd coördinator - medewerkster van Kras is op 

17.11 plots overleden.  Dit gebeurde op de dienst waar ze die dag een 20-tal 

gezinnen had ontvangen en overschaduwde de voorbije weken.   

o Johan kondigt aan dat binnenkort een (nep) immokantoor wordt geopend door 

Kras.  Er zullen borden verschijnen, waarvan het lijkt dat ze uitgaan van een 

immokantoor om de aandacht te vestigen op de wooncrisis in Gent. Daarbij 

zullen woningen zogezegd te huur worden aangeboden.  Deze actie gaat ook 

gepaard  met een tentoonstelling van een maand in shoppingcentrum Zuid.  

Investeren in sociale woningen is veruit de enige oplossing om de wooncrisis 

te verlichten.  

 

 

ATELJEE 

 

o Tom kondigt de “”Week van de pollepel” aan  : ondanks de pandemie 

proberen ze het hoofd boven water te houden.  Een acteur uit Thuis kwam op 

bezoek en er was een persconferentie met goede opkomst. Helaas waren er 

enkele artikels waarvan de kop of de inzet minder goed gekozen waren, maar 

uiteindelijk was het een goede start van deze week en er wordt gehoopt dat 

mensen de weg zullen vinden naar sociaal restaurants.  Ook de Ooievaar in 

Mariakerke deed voor de eerste keer mee.  Zij zitten in het netwerk van 

sociale restaurants en kunnen dus ook gebruik maken van de 



maaltijdvouchers.  Ze werden door schepen Coddens meegenomen in het 

verhaal van de sociale restaurants en Tom gaat er daarom van uit dat zij de 

afspraken inzake prijszetting volgen.  De voorzitter bevestigt dat hij positieve 

berichten opving over de kwaliteit en de klantvriendelijkheid van de Ooievaar. 

Hij stelt voor om eens met een aantal mensen van het bestuur daar te gaan 

eten.  Er zal een doodle worden rondgestuurd. 

o De maaltijdvouchers zullen niet meer gepersonaliseerd worden bij 

doorzenden naar aanvragers maar wel genummerd worden. Zo kan de 

oorsprong van de gebruikte vouchers ook worden opgevolgd – eenvoudiger 

manier. Henri: vragen aan Geert dat hij als hij nog maaltijdvouchers heeft, de 

factuur opmaakt.  

 

o Eindejaarsmaaltijden : het stopzetten van de eindejaarsmaaltijden werd 

besproken tijdens de Krasvergadering.  Er zou spontaan al minstens één 

vraag zijn, van de Zuidpoort (100 maaltijden voor 24.12).  Er zijn inmiddels 

twee vragen bijgekomen en het bijzondere is dat deze uitgaan van werkingen 

die normaal gezien geen voedselsteun vragen (Fontein voor 40 maaltijden en 

Huize Nieuwpoort voor 25 maaltijden).  Daarnaast is er de vraag vanuit de 

Sint-Antoniuskring om maaltijdvouchers bij het laatste voedselsteunpakket te 

steken.  Tom vraagt om alle aanvragen op te lijsten en af te stemmen met 

Ateljee.  Johan stelt voor dat Ateljee de data zou opgeven waarop het 

haalbaar is om maaltijden te verstrekken in de eindejaarsperiode aangezien 

het gaat om drie verschillende maaltijden op drie locaties en niet alle 

werkingen alle dagen open zijn.  Er wordt afgesproken dat Johan de dagen 

zal doorgeven waarop Huize Nieuwpoort niet open is. Hij wijst erop dat twee 

van de drie werkingen een autochtoon publiek hebben waardoor de 

voedselkeuze gemakkelijker zal verlopen.  Er hoeft ook geen dessert te 

worden voorzien. Dit wordt verder gecoördineerd tussen Johan en Tom en 

Tom zal nog bevestigen via Olivier.   

 
Tom licht nog een alternatief voor de eindejaarsmaaltijden toe, aangebracht 

door Geert om viermaal per jaar op bepaalde tijdstippen, zoals Valentijn, de 

week van de vrijwilliger, de zomermaanden, de internationale dag van de 

armoede een 500-tal maaltijden te voorzien waarbij de werking van de 

krasdiensten in de kijker worden gezet. Johan vindt het idee van spreiding 

goed.  Er zijn een aantal kapstokken waarmee aan de slag kan worden 

gegaan.  Maar hij wijst er ook op dat de focus op sommige van de 

voorgestelde tijdstippen anders ligt dan wat bereikt zou worden met deze 

maaltijden.    Er gebeurt rond die tijdstippen heel veel.  Hij verwijst naar de 

internationale dag van de armoede waar vooral de stad en het OCMW op de 

voorgrond treden.  Tom zal  één en ander oplijsten en doorsturen aan de 

bestuursleden voor bespreking tijdens de volgende vergadering.     

 
 

4. Aanvragen ondersteuning 

 
 

KRAS :  3.239, 93 € (zie mail Koen)  

 



▪ Klassieke aanvragen zoals o.m. transport, babyvoeding,… er zit ook 

nog een aanvraag in voor 347,91 van Open Plaats, maar dit werd in 

oktober reeds geregeld en mag dus hier geannuleerd worden. 

▪ Er werd een koeling geïnstalleerd bij Sint-Antonius en de oude frigo’s 

en diepvriezers kunnen ter beschikking worden gesteld van andere 

diensten.  Er moet echter bekeken worden of dit een duurzame 

oplossing is aangezien het wellicht om minder energiezuinige 

toestellen gaat.   

▪ Henri : tussenkomst van een krasdienst voor maaltijdvouchers : zie 

verslag vorige vergadering; is van de Sluis, onze thuis en mag 

uitbetaald worden.   

 

ATELJEE : +/- 13.000 € 

 
▪ De Punt :  onderstel van een friteuse en een koeling : 4.220 € en, 

6.336,75€  exclusief BTW. Tom bezorgt een document met bedragen 

zonder BTW aangezien de BTW wordt gerecupereerd  

▪ Project basisschool Klimrek : nog twee toestellen waarvoor de factuur 

binnen is : 350 € en 2080 €  

▪ Via Olivier zal er nog een vraag komen om de Bain-Marie in het 

Balenmagazijn te vervangen –  deze is momenteel op basis van hete 

lucht en dat is weinig doeltreffend – uitvoering wellicht 2022 – richtprijs 

: 4.200 € 

 

Andere   

▪ Koelcel ’t Oud Postje : Joost werd  in contact gebracht met een 

leverancier voor het op maat maken van een koelcel – de voorzitter 

bevestigt dat er een akkoord is voor 6.000 €  

▪ Actie van Enchanté : we gingen dat ondersteunen na de vergadering 

van 20.10 in Parnassus, maar er is geen verder nieuws van – Henri 

bevestigt dat hij enkel een mail heeft gezien, maar verder niets meer.  

Johan wijst erop dat het over ‘brooddoosnodig’ gaat. Hij besprak dit 

met Karleen die verrast blijkt te zijn dat Enchanté dit zou opnemen.  Dit 

project komt niet overeen met het geheel van de aanpak die in de 

Gentse scholen gebeurt.  Zij vraagt zich af hoe ouders dit zouden 

percipiëren. Binnen de stadsscholen is er een nulfactuur. Maar ook los 

daarvan zijn er acties in kader van ‘kinderen eerst’ vanuit het OCMW 

Gent en deze overlappen met scholen uit de scholengroepen waar 

Enchanté op mikt.  Koen zal een korte zoomvergadering organiseren 

met de mensen van Enchanté om na te gaan wat we kunnen steunen, 

maar hij zal voorafgaand samen met Jacques contact opnemen met 

Karleen.   

 
 

5. Donaties en acties 

 

Donaties  
o Peter Vanhove had een apotheekfrigo, maar die zijn we niet kwijtgeraakt. 

Primark – grotere hoeveelheid werd afgehaald– 3 ritten 



Jacques meldt alles heel snel op facebookpagina, hou die dus wat in de 

gaten. 

o Wouter Olivier van WILLSHIRE EUROPE BV uit Deinze had een grote 

hoeveelheid chocolade en kaasschilfers die bijna overtijd waren.  De 

contactgegevens van Burgerplicht werden doorgegeven.   

o Isa De Wispelaere (onbekend voor VOG) ontwierp mooie wenskaarten tgv 

eindejaar die ze verkoopt ten voordele van VOG 

o Via Student Tim De Paep – Artevelde belde voor 40-tal broodjes – overschot 

van evenement – na contact zouden die naar De Fontein zijn gebracht voor 

onmiddellijke verdeling. 

o Kim Verbunt (onbekend voor VOG) had een overschot van 30 potjes 

babyvoeding – hij werd doorverwezen naar Toontje. 

o Dieter Van Vooren (onbekend voor VOG) bracht speelgoed aan – hij is 

doorverwezen naar Toontje 

o The Streetfoodcompany – cateraar had 1,5 pallet bloem en 0,5 pallet suiker. 

Na contacten kon dit doorgegeven worden naar Open Plaats – Johan gaat dat 

deze week ophalen – zal foto maken voor FB 

Deze cateraar werkte vroeger met poverello maar dit lukte nu niet. Ook Olivier 
had interesse maar Open Plaats reageerde eerder. 
 

Acties:  
o Babyvoeding (Capucine) : gisterenavond opnieuw gemaild en deze ochtend 

antwoord gekregen – er is eindelijk terug een contactpersoon (Ruth Insleger – 

regisseur voor kinderarmoede) die garandeerde dat ze er nog steeds mee 

bezig zijn. Ze zijn aan het kijken of ze niet met hetzelfde systeem van 

medische kaart kunnen samenwerken met de apotheken, zullen een 

inschatting doen van de kost en er is beloofd dat er binnen de maand een 

nieuwe stand van zaken zal volgen. 

o De Fontein vraagt naar medicatie ; er wordt best contact opgenomen met de 

dokter en verpleegkundige die daar actief zijn.  Capucine geeft aan dat ze 

dikwijls vertegenwoordigers ontvangt en dat ze op deze behoefte zou kunnen 

inspelen.  Johan zal de contactgegevens doorgeven van Hanne, die dagelijks 

aanwezig is in de Fontein. 

o Telefoon van Jonathan Slaghmulder – pedagogiestudent UGent – hij gaat een 

interview afnemen van VOG met twee leerlingen van het 5° leerjaar van 

Mozaïkschool (buurt kerk Blaisantvest) die hij dan verder coacht. Naast Koen 

biedt ook Joost zich aan om mee te werken aan dit interview aangezien 

Rotaract Prinsenhof dit ondersteunt.   

o Vraag van St Barbaracollege naar VOG als jaarlijks sociaal project – dochter 

van Philippe Ceulenaere.  De voorzitter wijst erop dat dit niet evident is en dat 

we vanuit VOG zelf geen rechtstreekse acties ondernemen.  Het gaat om een 

sociale stage waarbij 40 uren vrijwilligerswerk wordt gevraagd aan de leerling, 

maar dit zou enkel kunnen ikv Ateljée of Kras. Volgens de voorzitter is dit ook 

gekoppeld aan een vraag aan de ouders om te ondersteunen.   Johan wijst 

erop dat de inzet van leerlingen niet evident is, maar dat ze wel een goede 

ervaring hebben met de ondersteuning.  Henri vindt dit een educatief 

interessant initiatief.  Johan geeft aan dat het bewustmakingsproces over 

deze problematiek vooral loopt via getuigenissen van bijvoorbeeld mensen in 

armoede en dat er een aantal mensen zijn die heel geschikt zijn om voor een 

klas te gaan getuigen. Jacques zal contact opnemen met Philippe.  

 
 



6. Varia 

 

o Folders op de nieuwjaarsreceptie van de Rotary-clubs ?  De vraag is zonder 

voorwerp aangezien de nieuwjaarsreceptie is afgelast vanwege de 

coronasituatie.    

o 22.02 – causerie op de middag bij Gent-Haven. 

o Nieuwjaarsconcert Prinsenhof – moneymaker uitgesteld naar volgend jaar 

idem voor Gent Haven waar de moneymaker in de Minard niet doorgaat 

vanwege de situatie COVID19. 

o Joost is langsgeweest bij Jean-Baptiste – een internaat voor geplaatste 

kinderen rond de Brugse poort waar ze in het weekend moeilijk aan deftige 

maaltijden geraken en de begeleiders daar zelf moeten voor instaan.  Hij 

vraagt of er iets mogelijk is via VOG. Het gaat om twee leefgroepen van 

maximaal 11 kinderen.  Tom stelt voor hem de data en aantallen mee te delen 

en ook te laten weten of er opwarmmogelijkheden zijn.  Henri voegt eraan toe 

dat dit kan herhaald worden als dit een succes zou blijken te zijn.   

o Activiteit in Parnassus met gratis voucher voor de aanwezigen : er wordt 

nagevraagd bij Geert of er al maaltijdvouchers zijn binnengekomen.   

o Interesse in wijncheques via VOG : niet de bedoeling maar aangezien 

dringend kan er afgesproken worden met Koen om deze daar af te halen. 

o Koen sluit aan bij de oproep van Henri om het veilig te houden; de 

covidsituatie verslechtert snel, gaat om besmettelijke variant.  Hij geeft tevens 

aan dat hij geschrokken is van het overlijden van Trees Vercruysse die hij 

vaak heeft ontmoet en herinnert als een flinke en bijzondere sterke mevrouw.  

 

 
 
Einde vergadering 21u45. 
 
 
Marc Rogiers 
Secretaris 
 
 

- Volgende bestuursorganen zullen doorgaan op: 

o dinsdag 21 december om 20.00 uur : digitaal  

 
* * * 

 
 
 
 

 


